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‘Verhalen verzin je niet, ze liggen ergens op de loer’, zei Jan Veldman op het
Symposium Sterke Verhalen, georganiseerd door de sectie Toneelschrijvers van de
Auteursbond. In de prachtige zaal 3 van het theater aan het Spui in Den Haag buigen
drie sprekers – onder wie Jan – zich over de vraag wat een goed verhaal een goed
verhaal maakt.

Volgens tweede spreker Anoek Nuyens – theatermaker en publiciste – zijn dat twee
zaken. Ten eerste gaat een goed verhaal over het gevoel dat je niet alleen bent en
biedt in die zin herkenning. Daarnaast confronteert een magnifiek verhaal je met een
parallelle wereld naast de onze, niet in sprookjesachtige maar in politieke zin; het
geeft hoop, richting.

De derde spreker, hoogleraar theologie Dr. Bart Koet, vulde deze stelling mooi aan
met de vraag of de bijbel een sterk verhaal is. ‘Nee,’ zo betoogde Koet, ‘tenzij…’ En
dit tenzij houdt onder andere in dat zodra een (bijbel)verhaal niet meer wordt
geactualiseerd, het sterft. Waarbij de theoloog aantekende: ‘elke uitleg is goed,
behalve de uitleg die alle andere uitsluit.’

Professor Koet sprak over Mozes, Reve en Brecht, Veldman behandelde Oedipus en
Faust en Nuyens voerde ons van Kenia naar grote NGO’s. Al met al zorgden deze
sprekers – onder leiding van gastheer Willem de Vlam – ervoor dat er een
inspirerend discours ontstond over hoe en waarom je een verhaal verteld.

Zelfbenoemd ‘pauzenummer’ Stone van den Hurk – verhalenverteller van professie –
vlocht virtuoos de avonturen van baron van Münchhausen aaneen met de gehouden
lezingen, waarbij het kralensnoer van Nuyens opeens een rol speelde in de
belevenissen van de fabulerende baron.

Het geheel werd passend afgesloten met de woorden van Koet, die als belangrijkste
eigenschap van de verhalenverteller ziet: ‘Een hart dat luistert’. En zo verlieten we
toch enigszins verlicht zaal 3.

In de algemene ledenvergadering voorafgaand aan het symposium nam overigens
voorzitter van de sectie Don Duyns afscheid van zijn taak en werd Maaike Bergstra
per acclamatie als nieuw bestuurslid toegevoegd. En nu, op naar de toekomst.
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